
Protokół Nr XLVI.2023 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 20 lutego 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
00  

otworzył sesję 

i po powitaniu wszystkich  oświadczył, że na sesji obecnych jest 14 radnych co 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy zgłaszają inne propozycje                   

w sprawie zmiany porządku obrad sesji. 

 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji w sprawie zmiany porządku. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XLV sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych    

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Górzyca. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Radówek stanowiącej 

własność Gminy Górzyca. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Górzyca stanowiącej 

własność Gminy Górzyca. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Górzyca na lata 2024-2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

10. Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań zespołu ds. Funduszy 

Unii Europejskiej za okres od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji inwestycji gminnych za rok 2022. 

12. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2022 r. 

13. Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA” Górzyca, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego 

„Smecz” na temat działalności klubów i funkcjonowania sportu w gminie 

oraz sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na 

realizację zadań publicznych w zakresie sportu w roku 2022. 



14. Roczne sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z działalności                     

w roku 2022. 

15. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

17. Wolne wnioski i informacje.  

18. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub w 

sprawach projektów uchwał. 

19. Zakończenie obrad XLVI sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu XLV sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad XLV sesji 

Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 

Nr XLV.2023 został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 

Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka poinformował, że w okresie           

od ostatniej sesji jego działalność związana była z przygotowania dokumentacji 

w celu zwołania obecnej sesji, ponadto poinformował że odbył spotkania                     

z Wójtem i Sekretarzem Gminy.  

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje przedstawił i omówił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski 

/informacje stanowią załącznik do protokołu. 

 

Radny Adrian Sulmiński zadał pytanie odnośnie monitoringu rzeki Odry. 

Powiedział, że wg jego wiedzy nic się nie poprawiło, zasolenie nadal się 



utrzymuje. Woda w tej chwili ma niską temperaturę, ale przyjdą upały i sytuacja 

śnięcia ryb się powtórzy jak w roku ubiegłym – takie są obawy strony 

niemieckiej. Strona niemiecka przekazuje nam informacje, że zasolenie się 

utrzymuje i w rzece nie ma życia. Radny spytał czy może Wojewódzki 

Inspektor znalazł jakiś sposób żeby temu zapobiec? Bo sytuacja się powtórzy. 

Czy w tym temacie Wojewódzki Inspektor się jakoś określił, żeby temu 

zapobiec w tym roku? 

Wójt odpowiedział, że Wojewódzki Inspektor przekazał informacje, że w dwóch 

punktach poboru rzeki w województwie lubuskim - w Bytomiu Odrzańskim                     

i Kostrzynie nad Odrą są badane regularnie zarówno temperatura wody jak i jej 

zasolenie oraz inne wskaźniki, które są realizowane przez Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Są plany aby                             

w przyszłości rzeka był monitorowana pod kierunkiem WIOŚiGW                                  

i rozmawialiśmy w tym kierunku, żeby gminy wsparły te działania z uwagi na 

możliwości instytucji. Rzeka jest jaka jest i możliwości zatrudnionych 

pracowników też są ograniczone. Jeżeli wejdzie w życie dokument, który ma 

powodować monitorowanie rzeki przez WIOŚ to będzie kolejny problem do 

zrealizowania. Natomiast w kwestii zapobieżenia sytuacji sprzed roku muszą 

być zaangażowane również firmy, które dokonują zrzutu do rzeki odpady. 

Konieczna jest również kontrola tych zakładów. Województwo lubuskie w tym 

problemie dostaje „rykoszetem”,  ponieważ te wszystkie nieczystości spływają 

do nas z województw południowych. Nasz Wojewódzki Inspektor zgodnie                      

z wytycznymi monitoruje rzekę i sprawdza parametry stanu rzeki.  

Radny Adrian Sulmiński zapytał czy parametry są w porządku? 

Wójt odpowiedział, że na tę chwilę parametry są w porządku. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Opinię komisji Skarg wniosków i Petycji przedstawił członek komisji Krzysztof 

Krupa /opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w dniu  20 lutego 2023 r.  była pozytywna i otworzył 

dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Górzyca. 

 



Ww. uchwała Nr XLVI.253.2023 została podjęta  12 głosami „za” przy                         

1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie Radówek stanowiącej własność Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego Agnieszka Nerko. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  20 lutego 2023 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Radówek stanowiącej własność 

Gminy Górzyca. 

 

Ww. uchwała Nr XLV.254.2023 została podjęta 14 głosami „za” przy                     

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu . 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie Górzyca stanowiącej własność Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego Agnieszka Nerko. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  20 lutego 2023 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Górzyca stanowiącej własność 

Gminy Górzyca. 

 

Ww. uchwała Nr XLV.255 2023 została podjęta  14 głosami „za” przy                     

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu . 



 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Górzyca na lata 2024-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Zespołu ds. Funduszy UE 

Agnieszka Pilarska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  20 lutego 2023 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Górzyca na lata 2024-2030 oraz określenia szczegółowego trybu                         

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Ww. uchwała Nr XLV.256.2023 została podjęta  14 głosami „za” przy                     

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu . 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań zespołu ds. Funduszy Unii 

Europejskiej za okres od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik Zespołu ds. Funduszy UE 

Agnieszka Pilarska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  20 lutego 2023 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania Kierownika Zespołu z realizacji zadań zespołu ds. 

Funduszy Unii Europejskiej za okres od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte  14 głosami „za” przy   0 głosów „przeciw” 

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie z realizacji inwestycji gminnych za rok 2022. 

 



Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Główny specjalista ds. budownictwa, 

inwestycji i gospodarki przestrzennej Sławomir Czapłon. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  20 lutego 2023 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania realizacji inwestycji gminnych za rok 2022. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte  14 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”               

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 

 

Ad. 12 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca                                

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2022 r. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Główny specjalista ds. ewidencji 

działalności gospodarczej, spraw społecznych i ochrony danych osobowych 

Ewa Piechota. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w dniu  20 lutego 2023 r. była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2022 r. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte  14 głosami „za” przy  0 głosów „przeciw”       

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 

 

Ad. 13 

Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA” Górzyca, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz” 

na temat działalności klubów i funkcjonowania sportu w gminie oraz 

sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na realizację 

zadań publicznych w zakresie sportu w roku 2022. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

komisji w dniu 20 lutego 2023 r. Prezes KS Odra Górzyca Grzegorz Dereń oraz 



Zastępca Prezesa Tenisowego Klubu „Smecz” Daniel Podhajecki, bardzo 

szczegółowo omówili przedłożone sprawozdania - w dniu dzisiejszym nie mogą 

uczestniczyć na sesji.  

Sprawozdanie Klubu Sportowego „Walka Czarnów” przestawił i omówił Prezes 

Klubu Mateusz Parylak.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej 

w dniu  20 lutego 2023 r. była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Radny Ryszard Dębiński złożył gratulacje i podziękował za zaangażowanie                  

w prowadzeniu i działalności Klubu Sportowego „Walka Czarnów”. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania Prezesa Klubu Sportowego „ODRA” Górzyca, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz” 

na temat działalności klubów i funkcjonowania sportu w gminie oraz 

sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na realizację 

zadań publicznych w zakresie sportu w roku 2022. 

 

Ww. sprawozdania zostały przyjęte  14 głosami „za” przy   0 głosów „przeciw” 

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdania stanowią załącznik do protokołu . 

 

Ad. 14 

Roczne sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z działalności w roku 

2022. 

 

Sprawozdanie przedstawił członek komisji Krzysztof Krupa /sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 15 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. 16 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał odpowiedź na interpelację zgłoszoną 

przez radnego Rafała Baran na sesji w miesiącu styczniu /kopia odpowiedzi 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17 

Wolne wnioski i informacje. 



Brak. 

 

Ad. 18 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

Brak. 

 

Ad. 19 

Zakończenie obrad XLVI sesji Rady Gminy. 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy i brak 

dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady  XLVI sesji 

Rady Gminy /godz. 14
15

  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Insp. ds. samorządowych Grażyna Markowska. 

 

 

 

 

 

 
 


